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Az ülés helyszíne:
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Polgármesteri Hivatal földszinti tanácsterme (Budapest, Kapisztrán tér 1.) 

10:00 óra

Az ülés vége: 10:24 óra

jegyzőkönyvvezető: Lipták Noémi

Varga Dániel, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Az ülést megnyitotta és megállapította, hogy a 
bizottság öt határozatképes. Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére felkérte Remenyik Ildikó 
bizottsági tagot.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a meghívóban szereplő napirendi javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
65/2021. (XI. 4.1 VKB határozata
a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága a 2021. november 4-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
fogadja el:

Nyilvános ülésen:

1. A Budavári Adventi és Karácsonyi Vásár megszervezésére és lebonyolítására kiírt 
pályázatok elbírálása és eredménye
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

2. Egyebek

1. A Budavári Adventi és Karácsonyi Vásár megszervezésére és lebonyolítására kiírt 
pályázatok elbírálása és eredménye
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Varga Dániel, elnök: ismertette az előterjesztést. Jelezte, hogy VIProdukció Kft. által benyújtott 
pályázat érvénytelen.
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Légárné Gulyás Rita, irodavezető: megjegyezte, egy nagyon színvonalas anyagról van szó; sajnálják, 
hogy formailag nem megfelelően nyújtotta be a pályázatot. A SAKKMED 2005 Kft. és az LLB SNOWIE 
Kft. pályázatait az elmúlt napon alaposan átvizsgálták. Az értékelésben a szakiroda mellett részt vett 
dr. Botár Ildikó Tünde irodavezető és Csány Éva főépítész is, valamint átbeszélték a Polgármesteri 
Kabinet vezetőjével is.
A táblázat egyrészt tartalmazza, hogy a formai, tartalmi követelményeknek megfelelő 
dokumentumokat benyújtották-e a pályázók, a szöveges értékelésben pedig kitértek arra, hogy a 
benyújtott dokumentáció mit tartalmaz, mennyire felel meg a pályázati kiírás feltételeinek, 
szempontjainak. így alakítottak ki egy javasolt pontszámot.

Varga Dániel, elnök: a pozitívumok és negatívumok egyértelműen megismerhetőek a kiosztott 
táblázatból, de ha van ezzel kapcsolatban kérdés, akkor tegyék fel a bizottsági tagok.
Átnézte a pályázatokat; és a SAKKMED 2005 Kft. anyaga tűnt a legjobbnak, és úgy látta, hogy a 
pontrendszer is őket hozta ki győztesnek. A két érvényes pályázat között több különbség is van a 
helyszín tekintetében. Míg az LLB SNOWIE Kft. a sétélós részen képzeli el megvalósítani a karácsonyi 
vásárt, addig a SAKKMED 2005 a buszok elől elzárt aszfaltos részen.

Légárné Gulyás Rita, irodavezető: igazából a SAKKMED 2005 Kft-é a jó helyszínválasztás. A 
felszabadult aszfaltcsíkot, ami most nem a fő, gyalogosok által használt irány, kívánja elfoglalni - 
meghagyva a téren a fő gyalogos útvonalakat.

Marschall Máté, bizottsági tag: kérdése, hogy katasztrófavédelmi szempontból melyiket tartják 
megfelelőnek. Nem látta a pályázatokhoz csatolva, hogy mi ilyenkor az ügymenet, ki kell-e kérni a 
katasztrófává de I m i i ntézked éseket.

Légárné Gulyás Rita, irodavezető: a pályázati kiírás feltétele, hogy a pályázónak kell leegyeztetnie 
mindent a Katasztrófavédelmi Igazgatósággal és beszerezni a megfelelő hozzájárulásokat.

Varga Dániel, elnök: a pályázat csatolt részében a pavilonok kapcsán voltak különböző kimutatások 
azzal kapcsolatban, hogy milyen környezeti terhelésnek képesek ellenállni. Úgy látja, hogy a SAKKMED 
Kft.-nél az árukínálat színvonalasabb, és az elbírálás is erre a megállapításra jutott; főleg magyar 
kézműves termékek és hazai vállalkozók termékei kerülnének árusításra, ami egyébként a pályázati 
kiírás fő célkitűzése volt. Talán az árusító helyek száma kicsivel kevesebb a SAKKMED Kft-nél. A másik 
cég nyitva hagyta az árusító helyek számát; úgy tűnik, hogy a cégnél nincs meg a kiforrott árusító kör, 
míg a másik cégnél megvan. Ami véleménye szerint szintén nagy különbség a két pályázat között, 
hogy a SAKKMED Kft. két hüttét is tervez a Batthyány térre, amely egy kis melegedő, forraltborozós 
helyként. A másik pályázat keretében ilyen zárt helyiség nem kerülne kialakításra, tehát mindenki a 
szabadban lenne, ami hideg időjárás esetén riasztóan hathat a látogatókra.
Megállapítja, hogy sajnálatos módon a Kapisztrán térre nem érkezett be pályázat karácsonyi vásárra, 
így csak a Batthyány téri karácsonyi vásárt tudják elbírálni.
További nagy különbség a két pályázat között, hogy a záródátumokat tekintve a karácsonyi vásár 
időtartama SAKKMED Kft.-nél december 26., míg az LLB SNOWIE Kft.-nél december 30.,
A kialakítás szempontjából egyetért a hivatal álláspontjával, és ismerteti, hogy a SAKKMED Kft. 
pályázatét támogatja, de várja a bizottsági tagok véleményét.

Marschall Máté, bizottsági tag: már most látja, hogy tartózkodni fog a vásárral kapcsolatban. Kérdése, 
hogy ÁNTSZ szempontjából, hogy megoldható-e a helyszínen a csatornaelvezetés, 
szennyvízelvezetés, vízkivezetés, villanykiállás, a meglévő hálózati rendszer el fogja-e bírni a 
konténerek szennyvízelvezetését. Készült-e valamilyen hatástanulmány ezzel kapcsolatban.
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Légárné Gulyás Rita, irodavezető, a pályázó feladata megoldani ezt a problémát. Van csatornahálózat, 
amire csatlakoztathatók a konténer WC-k, amit a szolgáltatóval a pályázónak kell leegyeztetnie.

Varga Dániel, elnök: mivel képviselő úr jelezte, hogy tartózkodni fog, ezért mint a körzet képviselője 
érdeklődik, miért nem ért egyet magával a karácsonyi vásárral és a Batthyány téren való 
megrendezésével. Felhívja képviselő úr figyelmét, hogy különböző rendezvényeket tartanak a 
Batthyány téren azért, hogy a tér közbiztonságát javítsák és a téren fellelhető egyes problémákat 
bizonyos időre megszüntessék. Több szociológiai tanulmány készült azokon a településeken, hogy 
ahol különböző tereket élettel töltöttek meg és plusz funkciót adtak nekik, ott milyen szinten alakult 
át a tér társadalmi szerkezete. Pontosan érti képviselő úr, hogy mire gondol, hogy ez a Batthyány 
téren kifejezetten nagy probléma, ezért nem érti, hogy miért nem támogatja ezt a kezdeményezést, 
ami egyébként hozzájárul ahhoz, hogy a kerületben turizmust egy kicsit széthúzzon. A kerületi 
turizmus eddig vízfejűén működött; mindig a Vár és a Halászbástya a központi terület, míg a kerület 
más pontjaira nem került kellő figyelem, így nem jutottak el oda a turisták. A karácsonyi vásár a 
Batthyány térnek egy plusz funkciót adhat az ünnepi időszakban, ami nagyban hozzájárulhat ahhoz is, 
hogy a képviselő úr körzetében található vendéglátóipari egységek ebben a Covidos, kihívásokkal teli 
időszakot megpróbálják egy kicsit pozitívabb eredménnyel zárni. Ennek fényében megkérdezte, hogy 
képviselő úr miért nem támogatja, illetve ha a Fidesz-KDNP nem támogatja, akkor miért nem 
támogatja a vásárt, és miért nem szeretnék azt, hogy ez a rendezvény megvalósuljon. Ez egy 
konstruktív dolog, az V. kerületben is és a XII. kerületben is van karácsonyi vásár.
A közterület felügyelők és az önkormányzat illetékes szervei mindent meg fognak tenni, hogy a 
vonatkozó szabályokat betartassák a vásár szervezőjével, gondol itt pl. a köztisztaságra, amit 
képviselő úr is említett az imént.

Marschall Máté, bizottsági tag: az előterjesztésben Budavári adventi vásár szerepel és nem Batthyány 
téri vásár. Megjegyzi, hogy a Batthyány tér még mindig nincs kialakítva egy ilyen rendezvény 
megrendezésére alkalmas helyszínné. Polgármester asszony megígérte az utolsó nyári képviselő
testületi ülésen, hogy augusztusban megkezdődnek a téren a felújítások, de ez azóta sem történt 
meg. Annyi történt, hogy bezárták az utcát, elterelték a forgalmat, áttették a buszközlekedést, 
betonblokádokat helyeztek ki, kicsit aszfaltoztak, illetve képviselő úrék kihelyezték a szeméttárolókat. 
Ettől többet nem lát, hogy ott valamilyen fajta szépség kialakult volna, vagy a rendezettség meglenne 
a téren. A vendéglátóipari egységekre visszatérve, ha jól emlékszik, ott öt vendéglátóipari egység van, 
akiktől inkább elviszi a forgalmat, minthogy oda bemenjenek. A karácsonyfa árusnak, aki 30 éve árulja 
a fenyőfákat a Batthyány téren, a tavalyi évben megemelték a bérleti díja 40 napra 1 millió Ft-ra, 
holott az előző évben 500 ezer Ft volt a bérleti díj. Ki is lett téve az árus a Batthyány térről, mert 
helyszűkében volt a téren. Tavalyi évben már említette ezt a problémát, de senki nem foglalkozott 
vele. Ezeken túl, ha ő most tartózkodni fog, nem fog ártani senkinek, illetve azt látja, hogy ez a tér így 
még erre nem alkalmas.

Varga Dániel, elnök: mivel az önkormányzat neve is Budavári, ezért a karácsonyi vásár neve is lehetne 
Budavári. Mivel pályázati kiírás a Batthyány teret és a Kapisztrán teret érintette, ezért a Budavári 
címszó ilyen szempontból le lett fedve. Az egy másik kérdés, hogy a Kapisztrán téri vásárra sajnos 
nem érkezett pályázat. Ami a vendéglátóipari helyeket illeti, nemcsak a Batthyány téren lévő 
vendéglátóhelyek érintettek, hanem a környék utcáiban lévő egységek is az Iskola utcában, és egyéb 
utcákban is.
Képviselő úr és a pártja kritikával illeti a Batthyány téri rekonstrukciót, melynek Gulyás képviselő úr is 
már számos esetben hangot adott. Örül neki, hogy képviselő úr megemlítette a kukákat - Gulyás 
képviselő úr nem kellő figyelemmel járt el, hogy ezt a fontos változást nem vette észre. Azt nem érti, 
hogy ennek mi köze van a karácsonyi vásárhoz, mi az összefüggés a kritikájuk és a karácsonyi vásár 
között. Képviselő úr azt kritizálja most, hogy nem valósult meg bizonyos fejlesztés a Batthyány téren,
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és emiatt nem alkalmas a tér arra, hogy egy karácsonyi vásárt befogadjon, és azt kritizálja, hogy 
bezárták az utat és betonkockák lettek elhelyezve, és emiatt az út hogy néz ki. Ha megnézi a képeket, 
láthatja, a karácsony vásár pont azt az útszakaszt érinti, tehát a vásár megrendezése egy jobb és 
ünnepi városképet fog eredményezni.
Arra a kérdésre nem válaszolt képviselő úr, hogy a tér társadalmi struktúrájának átalakulását ilyen 
szempontból miért nem támogatja, holott korábban volt ilyen irányú javaslata a képviselő-testület 
előtt. Olyannyira támogatták ezt a javaslatot, hogy maga is beadott egy módosító indítványt, amelyet a 
képviselő-testület el is fogadott annak idején. Úgy gondolja, hogy kellő konstruktivitással állnak ehhez 
a kérdéshez. Továbbra sem érti, hogy mint a körzet képviselője miért nem szeretné azt, hogy ez a 
terület kulturálisan fellendüljön, és miért nem szeretné azt, hogy egy kulturálisan is pezsgő terület 
legyen az elkövetkező két hónapban. Ez nem függ össze azzal, hogy most például van-e egy 
ideiglenes termelői piac a Batthyány téren vagy sem. A Batthyány tér fejlesztése kapcsán a folyamatok 
egyébként elindultak, és nem csak a lezárások és szemétgyűjtők kihelyezése történt meg, hanem 
zöldfelület rendezés is történt, és folyamatosan fog haladni a Batthyány tér fejlesztése. A BKK is 
munkálatokat kezdett el, így bizonyos munkálatok azért nem kezdődtek meg, mert a HÉV állomás 
átépítése okán bizonyos felújításoknak nem lett volna értelme abban az időszakban, mivel azonnali 
hatállyal, kvázi fél éven belül felbontásra került volna az a terület. A BKK megkezdi ennek a területnek 
a felújítását, és ezt követően tudja az önkormányzat megkezdeni a renovációt.
Felvetődött a karácsonyi faárus kérdése. Találkozott a karácsonyi faárussal a múltkor a Batthyány 
téren. Kérdés lehet, hogy mit vesznek Batthyány térnek ilyen szempontból, de a Vásárcsarnok mellett 
árult a karácsonyfa árus, egy ugyancsak frekventált helyen, tehát aki fenyőfát akart venni, az 
megtalálta a faárust. Megfelelő helye és megfelelő forgalma is volt ezen a területen, ezért ezt azt ilyen 
iránúyl kritikát nem érti képviselők részéről. Azt, hogy mikor és mennyit fizetett a karácsonyfa árus, 
azt érdeklődje meg a szakirodánál, mivel három hónapnál rövidebb időre szólt a közterület-használati 
kérelme, ezért nem a bizottság hatásköre, tehát az ügyben nem tud tájékoztatást adni. Véleménye 
szerint aki karácsonyfát szeretne venni, annak mindegy, hogy a Csarnok mellett vesz fát, vagy a Lipóti 
pékség mellett vesz fát.

Marschall Máté, bizottsági tag: a fenyőfa árus öt parkolóhelyet foglalt el a csarnoknál, korábban pedig 
a két buszmegálló között volt az árusítás, igazából akkor nem kellett volna elvenni ezt az öt 
parkolóhelyet. 40 napig tartott, és mivel hogy 500 ezer Ft-ot fizetett az egyik évben, a következő 
évben pedig ez 936 000 Ft-ra jött ki a bérlési költség ugyanennyi napra, ez számára eléggé 
elfogadhatatlan az önkormányzat részéről. Kérdése, hogy miért nem lehetett visszaengedni arra a 
helyszínre, ahol 30 éven keresztül árusított. A hibát abban látja, hogy mindenki arra fogta, hogy a 
Batthyány tér felújítása el fog kezdődni, és ezért nem lehet ott a karácsonyfa árus.

Varga Dániel, elnök: továbbra sem kapott választ arra képviselő úrtól, hogy mi a problémája a 
karácsonyi vásárral. A Batthyány tér problémáit feszegette, amit tudomásul vesznek, de továbbra sem 
érti, hogy miért nem szeretnének karácsonyi vásárt. Ebben úgy tűnik, hogy nem fognak egyet érteni.

Bakonyi Klára Zita, bizottság tag: egyik kérdése, hogy az előterjesztésből nem derült ki, hogy mennyit 
fizetnek ezek a cégek az önkormányzatnak. A másik pedig, hogy a bontási jegyzőkönyv szerint az 
irodavezető és a közbeszerzési szakértő volt jelen a bontáson, de a bizottság részéről miért nem vett 
részt senki.

Varga Dániel, elnök: a második kérdésre válaszolva azért nem vett részt a bizottság részéről delegált, 
mert a döntés a bizottság részére lett delegálva. Tehát ez nem egy bizottsági döntés, hanem ez egy 
szempontrendszer, amit vagy figyelembe vesznek vagy nem, de most hozzák meg a döntést, az 
elbírálás is most történik ebben az esetben. Hozhatnak olyan döntést, hogy nem fogadják el egyik 
pályázatot sem, vagy a másikat fogadják el. A szempontrendszert a szakmai háttér állította össze.
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Légárné Gulyás Rita, irodavezető: a közterület-használatért nem kell fizetni a pályázóknak, mert 
önkormányzati rendezvényről van szó.

dr. Németh Mónika, jegyző: annyiban pontosítja az irodavezető asszony által elmondottakat, hogy ez 
a Budavári Önkormányzat által szervezett rendezvény, tehát szervezésre és lebonyolításra kerestek 
személyt a saját rendezvényükre, saját maguknak pedig nem fizetnek közterület-használatot.
Elnök úr szavait annyiban pontosítja, hogy a pályázati kiírás melléklete volt a pontozás. Ha a szakmai 
pontozás tartalmával a bizottság nem ért egyet, akkor mind a két pályázatot újra kell pontozni, mert a 
döntés alapja maga a pontozás.

Varga Dániel, elnök: az továbbra is fennáll, hogy a végső döntést a bizottság hozza meg ebben a 
kérdésben.
További kérdés, hozzászólás nem lévén javasolja, hogy a hivatal által elkészített szempontrendszer, 
pontrendszer alapján a SAKKMED 2005 Kft. fogadják el nyertesnek.
Szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 1. határozati javaslatot.

A bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
66/2021. (XI. 40 VKB határozata
a Budavári Adventi és Karácsonyi Vásár megszervezésére és lebonyolítására kiírt pályázatok 
elbírálásáról és eredményéről

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága (továbbiakban Bizottság) a 2021 évi Budavári Adventi és 
Karácsonyi Vásár megszervezésére és lebonyolítására meghirdetett pályázat elbírálásáról és 
eredményének megállapításról az alábbiak szerint dönt:

A Bizottság megállapítja, hogy a
- LLB SNOWIE Kft. (1192 Budapest, Álmos u. 12.)
- SAKKMED 2005 Kft. (1095 Budapest, Soroksári út 48.) 

pályázók által benyújtott pályázatok érvényesek.

Határidő: 2021. november 12.
Felelős: polgármester
Végrehajtásért felelős: Városüzemeltetési és Beruházási Iroda.

Varga Dániel, elnök: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 2. határozati javaslatot.

A bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
67/2021.0(1- 4.) VKB határozata
a Budavári Adventi és Karácsonyi Vásár megszervezésére és lebonyolítására kiírt pályázatok 
elbírálásáról és eredményéről
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Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága (továbbiakban Bizottság) a 2021 évi Budavári Adventi és 
Karácsonyi Vásár megszervezésére és lebonyolítására meghirdetett pályázat elbírálásáról és 
eredményének megállapításról az alábbiak szerint dönt:

A Bizottság megállapítja, hogy a VIPRODUKCIÓ FESZTIVÁLIRODA Kft. (2097 Pilisborosjenő, 
Szent Donát u. 44.) pályázó által benyújtott pályázat érvénytelen, mert nem felel meg a 
Pályázati felhívás 4) pontban meghatározott benyújtási módnak, nem zárt borítékban 
személyes, vagy postai úton történt a benyújtás, hanem elektronikus levél útján. A Pályázati 
felhívás ugyanezen pontja szerint továbbá „jelen pályázati feltételeknek megfelelő, 
hiánytalanul és határidőn belül beérkezett pályázatok kerülnek elbírálásra."

Határidő: 2021. november 12.
Felelős: polgármester
Végrehajtásért felelős: Városüzemeltetési és Beruházási Iroda.

Varga Dániel, elnök: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 3. határozati javaslatot az 
alábbiak szerint:

„Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága (továbbiakban Bizottság) a 2021 évi Budavári Adventi és 
Karácsonyi Vásár megszervezésére és lebonyolítására meghirdetett pályázat elbírálásáról és 
eredményének megállapításról az alábbiak szerint dönt:

A Bizottság megállapítja, hogy az LLB SNOWIE Kft. (1192 Budapest, Álmos u. 12.) pályázatával 
25 pontot ért el.
A Bizottság megállapítja, hogy a SAKKMED 2005 Kft. (1095 Budapest, Soroksári út 48.) 
pályázatával 51 pontot ért el.
A Bizottság a pályázatok értékelését követően a Batthyány téri helyszínen a Budavári Adventi 
és Karácsonyi Vásár lebonyolítására kiírt pályázat nyertesének a SAKKMED 2005 Kft.-t (1095 
Budapest, Soroksári út 48.) nyilvánítja 51 ponttal.

Határidő: 2021. november 12.
Felelős: polgármester
Végrehajtásért felelős: Városüzemeltetési és Beruházási Iroda"

A bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
68/2021. (XI. 4.) VKB határozata
a Budavári Adventi és Karácsonyi Vásár megszervezésére és lebonyolítására kiírt pályázatok 
elbírálásáról és eredményéről

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága (továbbiakban Bizottság) a 2021 évi Budavári Adventi és 
Karácsonyi Vásár megszervezésére és lebonyolítására meghirdetett pályázat elbírálásáról és 
eredményének megállapításról az alábbiak szerint dönt:

7



A Bizottság megállapítja, hogy az LLB SNOWIE Kft. (1192 Budapest, Álmos u. 12.) pályázatával 
25 pontot ért el.
A Bizottság megállapítja, hogy a SAKKMED 2005 Kft. (1095 Budapest, Soroksári út 48.) 
pályázatával 51 pontot ért el.
A Bizottság a pályázatok értékelését követően a Batthyány téri helyszínen a Budavári Adventi 
és Karácsonyi Vásár lebonyolítására kiírt pályázat nyertesének a SAKKMED 2005 Kft.-t (1095 
Budapest, Soroksári út 48.) nyilvánítja 51 ponttal.

Határidő: 2021. november 12.
Felelős: polgármester
Végrehajtásért felelős: Városüzemeltetési és Beruházási Iroda

Varga Dániel, elnök: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 4. határozati javaslatot.

A bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
69/2021. (XI. 4.) VKB határozata
a Budavári Adventi és Karácsonyi Vásár megszervezésére és lebonyolítására kiírt pályázatok 
elbírálásáról és eredményéről

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága (továbbiakban Bizottság) a 2021 évi Budavári Adventi és 
Karácsonyi Vásár megszervezésére és lebonyolítására meghirdetett pályázat elbíráláséról és 
eredményének megállapításról az alábbiak szerint dönt:

A Bizottság a Kapisztrán téri helyszínen a Budavári Adventi és Karácsonyi Vásár 
lebonyolítására kiírt pályázatot eredménytelennek nyilvánítja, érvényes pályázat hiányában.

Határidő: 2021. november 12.
Felelős: polgármester
Végrehajtásért felelős: Városüzemeltetési és Beruházási Iroda

Varga Dániel, elnök: megköszönte a hivatal munkáját és a bizottsági tagok rugalmasságát a heti 
szinten megrendezésre kerülő bizottsági üléseken való részvételért.

További észrevétel, hozzászólás nem lévén az Elnök megköszönte a részvételt és az ülést bezárta.

Budapest, 2021. november 18.
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